
Oświadczenie złożone 

przez senatora Jana Filipa Libickiego 

na 59. posiedzeniu Senatu 

w dniu 22 lutego 2023 r. 

Oświadczenie skierowane do wiceprezesa Rady Ministrów, ministra rolnictwa i rozwoju wsi Henryka 

Kowalczyka 

Szanowny Panie Premierze! 

Jako przewodniczący Parlamentarnego Zespołu ds. Wspierania Hodowców Psów Rasowych będę 

wdzięczny za pełne i wyczerpujące odpowiedzi na poniższe pytania. 

1. Czy do Ministerstwa Rolnictwa i Rozwoju Wsi wpłynęły projekty zmian legislacyjnych dotyczące 

ustawy o ochronie zwierząt, w szczególności w przedmiocie likwidacji pseudohodowli oraz poprawy 

dobrostanu hodowanych zwierząt? W przypadku odpowiedzi twierdzącej proszę o przesłanie treści tychże 

projektów. 

2. Czy wspomniane projekty zmian ustawy przeszły już etap konsultacji społecznych? 

3. Które stowarzyszenia i organizacje społeczne (proszę o podanie nazw stowarzyszeń i organizacji 

społecznych) uczestniczyły bądź uczestniczą w pracach nad wspomnianymi projektami? 

4. Czy ministerstwo prowadzi rozmowy z konkretnymi organizacjami i reprezentującymi je osobami na 

temat uzyskania przez nie uprawnień do certyfikowania i uznawania rodowodów psów rasowych, jak również 

prowadzenia bazy danych i chipowania psów i kotów? 

5. Jeśli tak, to jakie to są organizacje? 

Z wyrazami szacunku 

Jan Filip Libicki 

senator RP 


